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Janvāris ir īpašs laiks – tas ir kā tukša

lappuse, ko katrs no mums var piepildīt

ar jauniem plāniem, mērķiem un

cerībām. Aiz loga daba bieži šķiet klusa

un mierīga, bet šis klusums slēpj lielu

spēku – tas aicina mūs apstāties un

pārdomāt, kas bijis līdz šim un kurp

vēlamies doties tālāk.

Atgriežoties skolā pēc brīvdienām,

jūtama gan rosība, gan jauna enerģija.

Uz galdiem sakārtojas jauni uzdevumi,

gaiteņos atkal skan jautras balsis, un

katrs no mums sāk strādāt pie saviem

izaicinājumiem. Galvenais šajā mēnesī ir

atcerēties savus mērķus un atvērt jaunu

lappusi savā dzīvē. Tieši janvāris ir

lielisks laiks, lai sev pajautātu: kādas

prasmes un zināšanas es vēlos iegūt? Kā

es varu uzlabot sevi un palīdzēt citiem?

Taču šis nav tikai laiks mācībām un

plāniem. Janvāris ir arī mēnesis, kad

varam mācīties novērtēt vienkāršos, bet

vērtīgos mirkļus – sirsnīgas sarunas ar

draugiem starpbrīdī, klusumu, kad

vērojam sniega pārslas, vai sajūtu, ka

maziem soļiem tuvojamies saviem

mērķiem. Tieši šie mirkļi rada dzīves

siltumu un piešķir nozīmi katrai dienai.

Lai janvāris ir laiks, kad katrs no mums

sper soli tuvāk saviem sapņiem un atrod

sevī spēku sasniegt jaunas virsotnes!

 Daniela Zube
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12. decembrī 9.a klase pēc Vaiņodes

vidusskolas apmeklējuma devās uz

Vaiņodes beķereju "Kaupo". Mūs laipni

uzņēma beķerejas īpašniece Ineta Zveja,

kura savu biznesu attīsta jau kopš 2017.

gada. Viņas uzņēmums joprojām aug –

viņa plāno telpās izveidot atpūtas vietu,

ierīkot baļļu un atvērt kafejnīcu! Bet, ko

mēs, 9.a klase, tur darījām?

Mēs gatavojām sev picas un piparkūkas!

Klase sadalījās divās grupās, un katra no

tām strādāja atsevišķi. Sākotnēji bija

plānots, ka abas grupas ceps gan picas,

gan piparkūkas, taču sanāca tā, ka pirmā

grupa pagatavoja picas, bet otrā –

piparkūkas. Gan picas, gan piparkūkas

bija īpašas ar to, ka tās tika ceptas

ķieģeļu plītīs – mūsdienās tāda cepšana

ir retums! Picas bija taisnstūra formā un

saucās romiešu picas, savukārt

piparkūkas tika izdekorētas ar sēklām,

graudiem un citām neierastām rotām.

Kad viss bija izcepies, ziemīšu mūzikas

pavadībā baudījām savus garšīgos

meistardarbus.

9.A KLASES CEĻOJUMS

UZ VAIŅODES

BEĶEREJU "KAUPO"

Lai gan mūsu darbiņš bija vienkāršs,

klases kopība un sirsnīgā atmosfēra

padarīja visu pieredzi neaizmirstamu! Šis

notikums pat dažiem no klases iemācīja

labāk sadarboties un būt aktīvākiem

klasesbiedru pulkā. Kā pateicību mēs

Inetai Zvejai bijām sagatavojuši

dāvaniņu, kas tagad kalpo kā dekorācija

vienam no viņas beķerejas galdiņiem.

Prieks, ka varam dalīties ar šādiem

laimes brīžiem!

Maija Pinkovska

PRIEKULES 9.A KLASES

EKSKURSIJA UZ

VAIŅODES VIDUSSKOLU

12. decemrī Priekules vidusskolas 9.a

klase apmeklēja Vaiņodes vidusskolu.

Ekskursijas sākumā direktors izrādīja

skolu, stāstot par tās vēsturi un

simboliem. Skolēni uzzināja interesantus

faktus par skolas izveidošanos un tās

vērtībām.

Pēc tam 9.a klases skolēni piedalījās

stundās kopā ar Vaiņodes 9. klasi,

iepazīstot skolas mācību procesu un

ikdienu. Mācību pārzine pēc

nodarbībām stāstīja par vidusskolas

piedāvājumu pēc 9. klases – mācību

programmām, izvēļu iespējām un

aktivitātēm.

Ekskursijas noslēgumā skolēni piedalījās

Kahoot viktorīnā par Vaiņodes

vidusskolu, pārbaudot dienas gaitā

iegūtās zināšanas.

Ekskursija bija vērtīga un iedvesmojoša.

Paldies Vaiņodes skolai par silto

uzņemšanu un interesanto dienu!

Edvards Brancis



Kārlis Pinkovskis ir Priekules

vidusskolas absolvents, kurš 9. klasi

pabeidza 2021. gadā. Viņa klases

audzinātāja bija Sanita Pāvila, kura gan

vairs mūsu skolā nestrādā. Interesanti,

ka pēc tam viņa uzsāka darbu tieši tajā

pašā skolā, kur pēc 9. klases devās

Kārlis – Liepājas 5. vidusskolā jeb

Liepājas Draudzīgā aicinājuma

vidusskolā. Šajā skolā Kārlis padziļināti

apguva matemātiku, fiziku un ķīmiju, un

12. klasi absolvēja 2024. gadā. Šobrīd

Kārlim ir 19 gadi, bet ko viņš dara

tagad?

Kārlis brīvprātīgi pieteicies dienestam

armijā un jau 2025. gada janvārī sāks tur

darboties. Viņš apgalvo, ka pēc armijas

plāno studēt matemātiku, taču pagaidām

vēl nav zināms, kur tieši viņš to darīs.

Bet kā tas viss saistīts ar Priekules

vidusskolu?

Kārlis uzsver, ka divas skolotājas viņu ir

īpaši ietekmējušas – Inta Andersone un

Agita Zuļģe. I. Andersone Kārlim

sniedza stipras zināšanas matemātikā,

kas viņu iedvesmoja šo priekšmetu

studēt tālāk. Savukārt A. Zuļģe viņu

iedrošināja, mentorēja un palīdzēja

attīstīt disciplīnu. Tas ir kaut kas, ko

skola viņam devusi, bet ko viņš iesaka

tagadējiem Priekules vidusskolas

audzēkņiem?

Kārlis saka, ka, ja viņš varētu atgriezties

skolā, viņš vairāk iesaistītos dažādos

pulciņos, ko skola piedāvā. Viņš pat

būtu gatavs pievienoties tautas dejām –

vienkārši, lai vairāk iesaistītos skolas

dzīvē. Viņš iesaka skolēniem izbaudīt

skolu un tās atmosfēru: savu klasi,

skolotājus un mācību priekšmetus, jo

tas viss vēlāk ļoti pietrūkst. Kārlim

visvairāk pietrūkst gardās pusdienas

tālaika ēdnīcā "Ikars", kā arī sporta

stundas pie skolotājiem Raita Feldmaņa

un Sanitas Pīlāgeres.

KĀRLIS PINKOVSKIS – NO

PRIEKULES VIDUSSKOLAS

LĪDZ ARMIJAI UN TĀLĀKĀM

STUDIJĀM

Kārļa Pinkovska siltie vārdi par mūsu

skolu un tās nozīmi viņa dzīvē vēlreiz

apliecina, ka skolas gadi ir ne tikai

izglītības, bet arī personības veidošanās

pamats. 

Maija Pinkovska

TIKŠANĀS AR VALSTS

PREZIDENTU:

DANIELAS ZUBES

PIEREDZE

Mūsu skolas 12. klases skolniecei

Danielai Zubei bija unikāla iespēja satikt

Valsts prezidentu Edgaru Rinkēviču. Šī

tikšanās notika Latvijas proklamēšanas

prezidenta runas konkursa ietvaros,

kurā Daniela piedalījās ar savu runu,

iejūtoties Valsts prezidenta lomā. Šajā

rakstā Daniela dalās ar savu pieredzi un

iespaidiem no šī īpašā notikuma.

Konkursa ceļš uz prezidenta pili

Pateicoties skolotājas Ineses Upītes

iedrošinājumam, Daniela nolēma

piedalīties Latvijas proklamēšanas

prezidenta runas konkursā.

"Kad man piedāvāja šo iespēju, sākumā

jutos mazliet neziņā, bet ar skolotājas

atbalstu nolēmu mēģināt. Rakstot savu

runu, iejutos prezidenta lomā un izjutu

atbildību, ko nes šis amats," stāsta

Daniela.

INTERVIJA AR PRIEKULES

VIDUSSKOLAS ABSOLVENTU



Vizītes tēma un satikšanās ar

prezidentu

Galvenā tikšanās tēma bija saistīta ar

konkursu, kurā Daniela piedalījās. Viņa

tika uzaicināta uz prezidenta pili un guva

iespēju personīgi satikt Edgaru Rinkēviču.

"Tikšanās bija oficiāla, taču vienlaikus arī

ļoti cilvēcīga. Prezidenta miers un

pārliecība lika man justies droši un

uzklausīt viņa teikto ar lielu

ieinteresētību," Daniela atceras.

Pirmais iespaids par Valsts prezidentu

Danielu īpaši iespaidoja prezidenta

nosvērtība un piezemētība.

"Viņš atstāja ļoti uzticama cilvēka

iespaidu. Viņa runa bija skaidra un

saprotama, un šķita, ka viņš patiešām

klausās un izprot citu vajadzības. Viņa

klātbūtne radīja pārliecību, ka valsts ir

drošās rokās," saka Daniela.

Politiķa ikdiena un darba specifika

Tikšanās laikā Daniela uzzināja daudz

jauna par prezidenta ikdienu.

"Mani pārsteidza, cik precīzi saplānota ir

viņa diena. Katrs brīdis ir aizņemts ar

svarīgiem darbiem, un no viena pasākuma

viņš jau dodas uz nākamo. Tā ir liela

atbildība un nepārtraukts darbs," viņa

stāsta.

Dziļāka izpratne par politiku

Pēc šīs tikšanās Danielas izpratne par

politiku būtiski mainījās.

"Agrāk šķita, ka politika ir tikai diskusijas

un stratēģijas, bet tagad saprotu, ka tas ir

nepārtraukts darbs cilvēku labā.

Prezidenta darbs prasa ne tikai zināšanas

un prasmes, bet arī cilvēcību un spēju

iedvesmot citus," viņa skaidro.

Iedvesma un jaunās idejas

Daniela uzsver, ka šī vizīte viņai devusi

daudz jaunas iedvesmas.

"Prezidenta spēja saglabāt mieru pat

visnoslogotākajās dienās mani motivēja

uzlabot savas organizatoriskās prasmes

un koncentrēties uz to, kas patiešām ir

svarīgs. Tāpat es sapratu, cik būtiska ir

savstarpējā cieņa un spēja iedvesmot

citus," viņa atzīst.

Vēstījums jauniešiem

Daniela vēlas iedvesmot arī citus

jauniešus:

"Es gribētu teikt – nebaidieties

iesaistīties un piedalīties, jo jūs nekad

nevarat zināt, kur tas jūs aizvedīs. Šī

pieredze man parādīja, ka viss ir

iespējams, ja uzdrīkstamies mēģināt un

izmantot piedāvātās iespējas," viņa

iedrošina.

Nākotnes plāni

Vaicāta par nākotni, Daniela atzīst, ka

apsver iespēju strādāt politikā vai

sabiedriskajā sektorā.

"Šāds darbs šķiet nozīmīgs un

aizraujošs. Tas ļauj risināt sabiedrības

problēmas un veidot labāku nākotni.

Esmu gatava pieņemt izaicinājumus, ja

dzīve mani aizvedīs šajā virzienā," viņa

saka.

Danielas Zubes pieredze ir

iedvesmojošs piemērs tam, kā drosme

izmēģināt jaunas lietas var atvērt durvis

uz negaidītām iespējām un iedvesmot

uz lieliem sasniegumiem.

Marta Gita Zīle



Čau, te atkal jūsu Misters X, un šoreiz gribu parunāt par mūsu

skolas inventāru – īpaši par mūsu foršo atpūtas stūrīti, kur visi

varam uz mirkli atvilkt elpu starp stundām. Bet vai esat pamanījuši,

ka dažiem tas ir kļuvis par vietu, kur visu izdemolēt? Nu, nopietni,

ko ar to var panākt?

Skolas mantas nav mūžīgas, un tās no debesīm nekrīt. Soli, galdi,

dīvāni un viss pārējais ir domāts tam, lai mums būtu ērtāk un

patīkamāk. Ja tu kaut ko apzīmē vai salauz, tas nozīmē, ka visi

pārējie cieš no tā.

Piemēram, mūsu atpūtas stūrītis – tas taču ir superīgs! Tur var

apsēsties, parunāties ar draugiem vai vienkārši pasēdēt mierā, bet

daži to izmanto, lai apzīmētu mēbeles, sienas vai kaut ko saplēstu.

Vai tas ir forši? Protams, ka nē. Ja kaut kas tiek sabojāts, skola nevar

uzreiz nopirkt jaunu – nauda tam kokos neaug.

Mans jautājums ir vienkāršs – vai tu gribētu, lai tavā mājā kāds tā

uzvestos? Ja tavā istabā kāds salauztu tavu gultu vai apķēpātu sienu,

tev taču nebūtu patīkami, vai ne? Nu, skola ir mūsu otrās mājas, un

mums par to jārūpējas tāpat kā par savu istabu.

Atpūtas stūrītis un citas skolas mantas ir mūsu kopīgais īpašums. Ja

mēs paši tās necienīsim, tad kas to darīs? Mums ir lieliska iespēja

parādīt, ka esam atbildīgi un spējam novērtēt to, kas mums tiek dots.

Vēl jo vairāk – šis atpūtas stūrītis pat nav iegādāts par skolas naudu,

bet gan ir Gūžu ģimenes dāvana skolai, par ko mēs esam ļoti

pateicīgi.

Manuprāt, viss sākas ar cieņu – pret skolu, pret citiem un pret sevi.

Ja redzi, ka kāds mēģina kaut ko sabojāt, neaizver acis. Pasaki

viņam, ka tas nav pareizi. Tāpat arī – ja redzi, ka kaut kur ir netīrs,

pacenties to sakopt. Tas nav grūti, bet skolai tas nozīmēs ļoti daudz.

Atpūtas stūrītis ir vieta, kas domāta mums visiem, lai justos labi.

Tāpēc cienīsim to un visu pārējo skolas inventāru. Esmu

pārliecināts, ka kopā mēs varam padarīt skolu par vēl labāku vietu.

Tiekamies nākamajā numurā!

Misters X

MISTERS X



Šī gada decembrī un janvārī norisinājās

IIHF U20 pasaules čempionāts hokejā,

kurā piedalījās arī Latvijas U20

valstsvienība. Turnīra spēles notika no

2024. gada 26. decembra līdz 2025. gada

5. janvārim.

Latvija savā grupā no piecām

komandām izcīnīja 4. vietu:

Piekāpās Amerikas Savienotajām

Valstīm ar rezultātu 1:5

Uzvarēja Kanādas valstsvienību ar

rezultātu 3:2

Piekāpās Somijai ar rezultātu 0:3

Uzvarēja Vāciju ar rezultātu 4:0

Ceturtdaļfinālā Latvija tikās ar

Zviedrijas izlasi un sīvā cīņā piekāpās ar

2:3.

Kopvērtējumā Latvijas U20 izlase

turnīru noslēdza 7. vietā no 10

komandām.

Mārcis Krols

SPORTS

Foto autors:Eada Neilla

SMIEKLĪGĀ BILDE

Teicieni:

1)“True friendship is when someone is

willing to carry you, no matter how

crazy the journey.”

2)“Reizēm dzīvē vajag tikai draugu, kurš

tevi izstumj cauri grūtībām — pat, ja tas

ir ķerrā.”

Kitija Bubļauska

Daniela Zube

Luīze Rozenberga

Marta Gita Zīle

Maija Pinkovska

Kitija Bubļauska
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